



<b>Design</b>	Egoé studio	
<b>Character</b>	The set includes an inner support frame with a slatted half-wall with clear polycarbonate ( <a href="#">LEV465-L</a> ) and a sliding door with stainless steel lock.	<b>Charakter</b> Das Set besteht aus einem inneren Tragrahmen mit einer Lamellenhalfwand mit klarem Polycarbonat ( <a href="#">LEV465-L</a> ) und einer Schiebetür mit Edelstahlverschluss.
<b>Material</b>	Steel strips with corrosion protective zinc coating and powder coating. Colour can be selected according to „ <a href="#">Samplers RAL</a> “. Prisms and slats made of solid larch or vacuum-thermally treated European wood; treated with nano-coating of colourless oil. Clear cellular polycarbonate, fixed on the inside of the wall. The door in black outdoor plywood, moving in metal guide profiles. Hardware and inserted stainless steel lock with dosage key. Stainless steel fasteners.	<b>Material</b> Stahlleisten mit korrosionsschützender Zinkbeschichtung und Pulverbeschichtung. Die Farbe kann nach „ <a href="#">Musterkatalog RAL</a> “ gewählt werden. Träger und Latten aus massivem Lärchenholz oder vakuumthermisiertem europäischem Holz, behandelt mit einer Nanobeschichtung aus farblosem Öl. Klares, zelluläres Polycarbonat, an der Innenseite der Wand befestigt. Tür aus schwarzem Outdoor-Sperrholz, die in Metallführungsprofilen läuft. Beschläge und eingesetztes Edelstahlverschluss mit Dosierschlüssel. Befestigungselemente aus rostfreiem Stahl.
<b>Assembly</b>	Installation may only be carried out by personnel properly trained by the manufacturer in accordance with the applicable installation instructions.	<b>Montage</b> Die Installation darf nur durch vom Hersteller entsprechend geschultes Personal gemäß den geltenden Installationsanweisungen erfolgen.
<b>Maintenance</b>	Use the usual cleaning methods suitable for outdoor furniture, see the manual „ <a href="#">Inspection and maintenance</a> “.	<b>Wartung</b> Verwenden Sie die üblichen, für Außenmöbel geeigneten Reinigungsmethoden, siehe Handbuch „ <a href="#">Kontrolle und Wartung</a> “.
<b>Weight</b>	53 kg [117 lbs]	<b>Gewicht</b> 53 kg

**technical sheet / technisches Arbeitsblatt**

The dimensions of the products are informative. The manufacturer reserves the right to change the technical specifications without prior notice.  
Die Abmessungen der Produkte sind informativ. Der Hersteller behält sich das Recht vor, die technischen Spezifikationen ohne vorherige Ankündigung zu ändern.